
  

                                                       
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΤΡΙΚΑΛΩΝ 
∆ΗΜΟΣ ΤΡΙΚΚΑΙΩΝ 
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από τα πρακτικά της µε αριθ. 22/2011 συνεδρίασης της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής του ∆ήµου Τρικκαίων.    
Αριθµ. Απόφ. 214/2011                                                            

                                                 
 
                                                                 ΠΕΡΙΛΗΨΗ 

 «Γνωµοδότηση για την δηµιουργία Λατοµείου σε ιδιωτική έκταση στη  
θέση «Κρίκκη» της ∆ηµοτικής Ενότητας  Παληοκάστρου  

 
Στα Τρίκαλα σήµερα την 8η του µηνός ∆εκεµβρίου του έτους 2011, ηµέρα 
Πέµπτη και ώρα 13:00 µ.µ., συνήλθε σε τακτική δηµόσια συνεδρίαση στο 
δηµοτικό κατάστηµα η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του ∆ήµου Τρικκαίων, ύστερα 
από την µε αριθ. πρωτ. 70450/2-12-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 
της, που επιδόθηκε και δηµοσιεύθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε τις διατάξεις του 
άρθρου 67 παρ. 4 και 75 του Ν. 3852/2010, όπως ισχύουν. 
∆ιαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο εννέα (9) 
µελών βρέθηκαν παρόντα εννέα (9) µέλη  
 
             ΠΑΡΟΝΤΕΣ              ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Κολότσιος Απόστολος                Πρόεδρος                                 

2. Πολυµερόπουλος Αλέξανδρος Αντιπρόεδρος  

3. Καραγεώργος Ηλίας                           Μέλος             

4. Τσιάνας Βασίλειος                                 »  

5. Τσίνας ∆ηµήτριος    

6. Μισυρλής Αχιλλέας                                »  

7. Τσόγιας ∆ηµήτριος                                »  

8. Αναστασίου Χρήστος                             »  

9. Παπανικολάου Ηλίας αναπληρωµατικό µέλος 

    αντί του κ. Τσιτσιούλα Χρήστου 

 

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από την δηµοτική υπάλληλο Ευαγγελή Μαντά. 
 

Ο κ. Πρόεδρος εισηγούµενος το 1ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης, έδωσε τον λόγο  
στον προϊστάµενο της ∆/νσης Πολεοδοµίας (∆/κή Υποστήριξη) κ. Αναστάσιο 
Τάσιου να εισηγηθεί του θέµατος. Ο κ. Τάσιου ανέφερε ότι: 
Θέµα : " Ζητείται γνωµοδότηση προς την ∆/νση Ανάπτυξης για την 
δηµιουργία Λατοµείου σε ιδιωτική έκταση στη θέση "Κρικκη"  της ∆.Κ 
Παληοκαστρου " 



  

 
Από την ∆/νση Ανάπτυξης της Περιφερειακής Ενότητας Τρικάλων διαβιβάστηκε 
στην υπηρεσία µας το αρ 708/∆Α/Φ29.75/1546 έγγραφο µε σχεδιαγράµµατα της 
περιοχής του Λατοµείου όπως εγκρίθηκαν από το Υπουργείο Πολιτισµού ζητώντας 
την γνώµη για την δηµιουργία Λατοµείου Αδρανών Υλικών σε ιδιωτική έκταση (κ. 
Λαναρά) στη θέση  "Κρίκκη"   του ∆.∆ Παλαιοκαστρου. 
Σχετικά µε το θέµα σας γνωρίζουµε τα εξής: 
Ο χαρακτηρισµός της περιοχής ως Λατοµικής αρχικά απορρίφτηκε µε την αρ οικ 
∆Α/Φ1.29∆΄/444/17-3-2010 αποφ. του Νοµάρχη Τρικάλων κατόπιν αρνητικής 
γνωµοδότησης της Λ∆΄ Ε.Π.Κ.Α. 
Μετά από προσφυγή των Χρήστου-Γεωργίου & Σοφίας Χατζηγάκη κατά της 
2465/22-6-09 απόφασης της Λ∆΄ Ε.Π.Κ.Α. , εκδόθηκε η αρ. 
ΥΠΠΟΤ/Γ∆ΠΚ/ΑΡΧ/Α1/ Φ34/24376/1546/6-4-2011 Αποφ. του Υπουργού 
Πολιτισµού µε την οποία έγινε δεκτή η Προσφυγή και εγκρίνεται η χορήγηση 
άδειας δηµιουργίας νέας Λατοµικής περιοχής στην συγκεκριµένη θέση υπό όρους 
που αναφέρονται αναλυτικά στην απόφαση. 
Προκειµένου να γνωµοδοτήσετε : 
Σας στέλνουµε φωτογραφίες της ευρύτερης περιοχής από το Google από τις 
οποίες διαπιστώνεται ότι: 
• Η θέση του λατοµείου είναι  ορατή από τους οικισµούς Κοκκώνα , Παλαιόπυργο, 

Ζηλευτή, Κρηνίτσα  Μεγαλοχώρι  καθώς και από την πόλη των Τρικάλων και θα 
προσβάλει αισθητικά ολόκληρη την ευρύτερη περιοχή, διότι  το Λατοµείο στη 
θέση αυτή  βλέπει αµφιθεατρικά ολόκληρη την περιοχή βόρεια, δυτικά  και νότια 
του . 

• Κοντά στο Λατοµείο υπάρχει το πεδίο βολής της ΣΜΥ 
• Πάνω από την περιοχή του λατοµείου έχει αναπτυχτεί και λειτουργεί ο ΧΥΤΑ 

Τρικάλων. 
Επίσης σας στέλνουµε χάρτη µε την Ζώνη Ειδικής προστασίας (ΖΕΠ)  η οποία 
εντάσσεται στο ∆ίκτυο Natyra 2000, εντος της οποίας βρίσκεται ο χώρος του 
προς ίδρυση λατοµείου . 
Στο δε άρθρο 5 §2 της ΚΥΑ   37338/1807/Ε103/10 (ΦΕΚ 1495 Β/6-9-2010): 
« Καθορισµός µέτρων και διαδικασιών για τη διατήρηση της άγριας 
ορνιθοπανίδας και των οικοτόπων/ενδιαιτηµάτων της, σε συµµόρφωση µε τις 
διατάξεις της Οδηγίας 79/409/ΕΟΚ, «Περί διατηρήσεως των άγριων πτηνών», 
του Ευρωπαϊκού Συµβουλίου της 2ας Απριλίου 1979, όπως κωδικοποιήθηκε µε 
την οδηγία 2009/147/ΕΚ.» αναφέρεται ότι κάθε δράση που είναι δυνατόν να 
επηρεάσει σηµαντικά πρέπει   να εκτιµάται δεόντως ως προς τις επιπτώσεις της  
στους στόχους της ΖΕΠ. 
Λαµβάνοντας υπ όψη ότι η υπ όψη δραστηριότητα, 
(Παρ ότι δεν υπάρχουν θεσµοθετηµένες χρήσεις γης που να την απαγορεύουν),  
Θα επηρεάσει αρνητικά το περιβάλλον της ευρύτερης περιοχής ,  
Θα επιβαρύνει µια ήδη επιβαρυµένη περιοχή ( ΧΥΤΑ-ΠΕ∆ΙΟ ΒΟΛΗΣ)  
περιβαλλοντικά αλλά και το οδικό δίκτυο. 

  Θα επιδράσει αρνητικά τους στόχους της ΖΕΠ (  Χρήση εκρηκτικών) 
  Παρακαλούµε να γνωµοδοτήσετε για την δραστηριότητα ( λατοµείο) σύµφωνα  
  µε το άρθρο 73 του Ν.3852/10. 
 
  Μετά τον λόγο έδωσε ο Πρόεδρος στον κ. Μιχάλη Ταµήλο εκπρόσωπο της   
Π.Α.∆Υ.Θ. Α.Ε. ο οποίος ανέφερε ότι επίσηµα στην εταιρεία δεν έχει έρθει κάποια 
µελέτη, ούτε κάποια σχετικά έγγραφα για την δηµιουργία του Λατοµείου στην 
περιοχή αυτή, για να έχουµε συγκεκριµένη θέση. Θα πρέπει λοιπόν να προηγηθεί 



  

µία κατ’ αρχήν απόφαση από την ∆ηµοτική Αρχή για την δηµιουργία αυτής της 
δραστηριότητας και στη συνέχεια να διερευνηθεί το θέµα από την ΠΑ∆ΥΘ για το 
αν επηρεάζεται ή όχι η λειτουργία του ΧΥΤΑ. 
 Τον λόγο πήρε στη συνέχεια ο Αντιδήµαρχος  κ. Στουρνάρας ο οποίος ανέφερε 
ότι έχει καταθέσει τις απόψεις του για το θέµα αυτό σε προηγούµενη συνεδρίαση 
της Ε.ΠΟΙ.ΖΩ. και είναι αρνητικός για την δηµιουργία του λατοµείου, αφού θα 
επιβαρυνθεί επι πλέον µια ήδη επιβαρυµένη περιοχή. Ανέφερε ακόµη ότι ο ΧΥΤΑ 
πέρασε από πολλά στάδια και πρέπει να διερευνηθεί το θέµα επιπτώσεων που 
µπορεί να επιφέρει µια τέτοια δραστηριότητα, τόσο από την ΠΑ∆ΥΘ όσο και από 
τον ∆ήµο και πρότεινε άµεσα να απευθυνθούν σε εξειδικευµένους ανθρώπους για 
να γνωµατεύσουν σχετικά.  
 Ο κ. Καραγεώργος Ηλίας θεωρητικά είπε δεν έχουµε λόγο αντίρρησης εφ’ όσον 
υπάρχουν εγκρίσεις από διάφορες υπηρεσίες. 
 Ο κ. Τσιάνας Βασίλειος είπε ότι από την αυτοψία διαπιστώθηκε επιβάρυνση της 
περιοχής και θα έπρεπε να ερωτηθούν οι κάτοικοι της περιοχής και η Π.Α.∆Υ.Θ., 
πριν αποφασίσουµε. 
Ο κ. Πολυµερόπουλος ανέφερε ότι το θέµα το γνωρίζουµε έχουµε δει την 
περιοχή, δεν µπορούµε να το συζητήσουµε εάν δεν έχουµε την άποψη των 
τοπικών κοινωνιών και πρότεινε την αναβολή του.    
 Ο κ. Τσόγιας ∆ηµήτριος είπε ότι στις λατοµικές περιοχές υπάρχει πολιτική 
ανεπάρκεια, είναι όµως επιτακτική ανάγκη η χρήση υλικών και πρέπει να δούµε 
θετικά το θέµα, εφ’ όσον υπάρχουν τα απαιτούµενα από τον νόµο δικαιολογητικά. 
 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Πρόεδρος Ζηλευτής ο οποίος είπε ότι θα πρέπει 
να διερευνηθεί περαιτέρω το θέµα για τις επιπτώσεις που µπορεί να επιφέρει στην 
λειτουργία του ΧΥΤΑ, στην κτηνοτροφία της περιοχής, στο οδικό δίκτυο. 
 Ο κ. Χατζηγάκης που βρέθηκε στην συνεδρίαση είπε ότι διαδικαστικά ενεργούµε 
σύµφωνα µε την νοµοθεσία και µια σειρά εγκρίσεων τις έχουµε πάρει. Το θέµα 
είναι πλέον στην Επιτροπή και στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Εάν χρειαστείτε την 
γνώµη ενός ειδήµονα δεν θα εναντιωθώ. Σαν επιχείρηση θα απευθυνθώ κι εγώ 
για να έχω κάποια γνωµάτευση σχετικά µε τις επιπτώσεις στον ΧΥΤΑ και να 
συγκριθεί και µε τις γνωµατεύσεις των άλλων φορέων. Είπε ακόµη ότι µια σειρά 
σχετικών εγγράφων µπορεί να δώσει στην Π.Α.∆Υ.Θ. Α.Ε. προκειµένου να 
διαµορφώσει πληρέστερη άποψη για το θέµα.   
 Μετά τα ανωτέρω ο Πρόεδρος της Επιτροπής κ. Κολότσιος ανέφερε ότι το θέµα 
είναι σηµαντικό και θα εισαχθεί στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Για να βοηθήσουµε 
λοιπόν το Συµβούλιο θα πρέπει να προηγηθούν κάποιες ενέργειες. Γι’ αυτό 
προτείνω 1) Να ενηµερωθούν οι Τοπικές Κοινωνίες από τα Τοπικά τους Συµβούλια 
(Ζηλευτής και Παλαιοπύργου) και 2) Οι εµπλεκόµενοι φορείς όπως η Π.Α.∆Υ.Θ. 
Α.Ε., η επιχείρηση του κ. Χατζηγάκη και ο ∆ήµος να προβούν στον ορισµό  
επιστηµονικών παραγόντων προκειµένου να γνωµατεύσουν για τις επιπτώσεις που 
θα έχει η δηµιουργία Λατοµείου στον ΧΥΤΑ στη συγκεκριµένη περιοχή.   
  Στη συνέχεια κάλεσε τα µέλη της Επιτροπής να αποφασίσουν σχετικά. 
  Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής µετά από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπ΄ 
όψη της τα παραπάνω, καθώς και τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν. 3852/2010 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 
1) Να ενηµερωθούν οι Τοπικές Κοινωνίες από τα Τοπικά τους Συµβούλια 
(Ζηλευτής και Παλαιοπύργου) και  
2) Οι εµπλεκόµενοι φορείς όπως η Π.Α.∆Υ.Θ. Α.Ε., η επιχείρηση του κ. 



  

Χατζηγάκη και ο ∆ήµος προβούν στον ορισµό  επιστηµονικών παραγόντων  
προκειµένου να γνωµατεύσουν για τις επιπτώσεις που θα έχει η δηµιουργία 
Λατοµείου στην λειτουργία του ΧΥΤΑ στη συγκεκριµένη περιοχή.   

  
                        Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ. αριθµό 214/2011 
 

Η  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
                    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                                   ΤΑ ΜΕΛΗ 
 

     ΚΟΛΟΤΣΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 

Ακριβές αντίγραφο 
 Τρίκαλα     / 12 / 2011 

                Ο  ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

 
 

                   ΚΟΛΟΤΣΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
                    ΑΝΤΙ∆ΗΜΑΡΧΟΣ 


